
 
 

 Horizon international school 
 مدارس الأفق العالمᘭة

 
Dear Parent, 

 We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 

22/12/2024 during the school day hours.  

 Grades from 1 To3 Will be assessed from 15/12/2024 during the school regular day, Last day will be Tuesday 

24/12/2024. 

Starting from Wednesday 25/12/2024, students' written exams will start at 7:00 a.m. Students have to be at the school 

campus from 6:45 a.m.… the end of the exam will be according to the exam schedule. 
Kindly adhere to the following rules: 

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide 
a permission from the Ministry of Education. 

2. The students’ dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time. 

3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments. 

4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. Pencils and Erasable Pen are not allowed.  

5. Students must wear the school uniform during the test days.  

6. Starting from 25/12/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick 
up your children on time. 

 The First semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule . 
 The Second semester will start on Sunday 12/1/2025. 

  
  المكرم وᢝᣠ الأمر :   

ᢝ عᡫᣄ سᘘᙬدأ من يوم الاحد الموافق      
ᡧᣍالثا ᣠالرابع ا  ᗷأن الاختᘘارات الفصلᘭة للصفوف من 

᠍
خلال الدوام    ٢٠٢٤  دᛒسمᢔᣂ   22نحᘭطᜓم علما

 . ᢝᣒالدرا  

 الثالث ᣠابتداء من    الصفوف من الاول ا ᢝᣒارهم خلال اليوم الدراᘘتم اختᚏ١٥س   ᢔᣂسمᛒعاء   ٢٠٢٤  دᗖكون يوم الارᘭارات سᘘ؛ واخر يوم اخت

  . .   ٢٠٢٤ͭ ١٢ͭ ٢٤الموافق 

ونهاᘌة صᘘاحا ؛    ٤٥: ٦عᣢ أن ᘌكون الحضور الساعة  صᘘاحا    ٠٠: ٧سᘘᚏدأ الاختᘘار من الساعة   ٢٠٢٤ͭ ١٢ͭ ٢٥الموافق    الارᗖعاءابتداءً من يوم    

 لجدول الاختᘘارات. 
᠍
  الاختᘘار ستكون طᘘقا

 : ᢝᣢᘌ ماᗷ ام ᡧ ᡨᣂنرجو الال-  
 ᗷأنه لن يتم إعادة اي اختᘘار إلا ᗷموافقة إدارة التعلᘭمخلال أᘌام الاختᘘارات النهائᘭة  والتأخᘌ  ᢕᣂمنع منعا ᗷاتا الغᘭاب - ١

᠍
 .    ، علما

٢ -  .
᠍
 خروج الطلاب ͭ الطالᘘات موحد للجميع وذلك ᗷعد انتهاء موعد اللجان  ولا ᛒسمح ᗷخروج الطلاب ͭ الطالᘘات قᘘل هذا الموعد نهائᘭا

ᢝ الاختᘘارات المطلᗖᖔة لها –إحضار الأدوات المدرسᘭة الخاصة ᗷᜓل طالب  - ٣
ᡧᣚ ةᘘالآلة الحاس   . 

ام ᗷالتاᗷة ᗷالقلم الأزرق الجاف  - ٤ ᡧ ᡨᣂجب الالᘌ ᡫᣄع ᢝ
ᡧᣍالثا ᣠالصفوف من الرابع إ .(ل للإزالةᗷالقلم الرصاص والقلم الأزرق القاᗷ ةᗷتامنع الᘌ)  

ام الطلابͭ الطالᘘات ᗷارتداء الزي المدرᢝᣒ خلال أᘌام الاختᘘارات.  - ٥ ᡧ ᡨᣂال ᣢنؤكد ع 

ᢝ الوقت  المحدد. الطالᘘات  ͭ المدرسة غᢕᣂ مسئولة عن الطلاب  - ٦
ᡧᣚ منᜓم الحضور لاصطحاب أبنائᜓم ᢔᣐالجدول؛لذا يرᗷ عد انتهاء موعد اللجان المحددᗷ 

  .ارات حسب الجدول المرفقᘘة الاختᘌالاول بنها ᢝᣒدا اجازة الفصل الدراᘘت 

  ــــخᗫبتار ᢝ
ᡧᣍالثا ᢝᣒدأ الفصل الدراᘘ٢٠٢٥يناير   ١٢ي .  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 
 

 Horizon international school 
 مدارس الأفق العالمᘭة

 

 

Date Time Subject Requirements 
Sunday 

22/12/2024 
During 

school day العلوم الإسلامية 
  ٢٦الأولياء والصالحين والتحذير من الغلو فيهم ص  مكانة  -١
  ١٢٦إخراج الزكاة ص-٤       ١١٤الأموال الزكوية ص-٣     ٦٠من سورة الحج ص ٤-١تفسير الايات  -٢

  مذاكرة الدروس السابقة مذاكرة جيدة + التدريبات المنجزة على هذه الدروس و أوراق العمل  المطلوب :

Monday 
23/12/2024 

During 
school day   اللغة العربية 

    ١٧٢إلى ص ١٦٦الأول من ص  الدراسي من كتاب الفصل الوظيفة النحوية (نائب الفاعل ) ـ١
  ٦٩إلى ص  ٦٣الثاني من ص الدراسي من كتاب الفصل  (المفعول به )ـ  ٢
  ٣١إلى ص   ٢٤الفهم القرائي من كتاب الفصل الدراسي الثاني من ص نص ـ  ٣
       ٤٥إلى ص   ٣٩الثاني من ص  الدراسي نص التحليل الأدبي من كتاب الفصل ـ  ٤
   ٥٠إلى ص  ٤٦الثاني  من ص  الدراسي الرسم الإملائي الهمزة المتطرفة من كتاب الفصل ـ  ٥
  ٦٩إلى ص  ٥٣الصنف اللغوي من كتاب الفصل الدراسي الثاني من ص  ـ  ٦

  . و أوراق العمل  على هذه الدروس المنجزة مذاكرة جيدة + التدريباتلسابقة مذاكرة الدروس ا المطلوب :
Tuesday 

24/12/2023 
During 

school day 
Social 

Studies U.2 L.5 + U.3 L.1 & 2  

Wednesday 
25/12/2024 

07:00 a.m  
To  

09:00 a.m 
Chemistry 

Ch 2 L1 :The Nature of Chemical Reactions        CH 2 L2 :Chemical Equations  
Ch 2 L3 :Reaction Types                         Ch 2 L 4 :Reaction Rates and Equilibrium  
+Given Worksheets and Homework. 

Thursday  
26/12/2024 

07:00 a.m  
To  

09:00 a.m 
Biology 

U 2 L 6 :Animal Behavior           U 3 L 1: Introduction to Body Systems  
U 3 L2 :The Skeletal and Muscular Systems  
+Given Worksheets and Homework. 

Sunday 
29/12/2024 

07:00 a.m  
To  

09:00 a.m 
Math Topic 3: L (4)             Topic 4: L (1,2,3,4,5)                Topic 5: L (1,2,3,4,5) 

+ All related worksheets.  

09:00 a.m  
To  

10:00 a.m 
  .٦٦الدولة العثمانية ص - ٣  .٥٩نهاية الدولة العباسية ص   -٢    .٤٢الدولة العباسية وأبرز خلفائها ص  -١ اجتماعᘭات 

  مذاكرة جيدة + التدريبات المنجزة على هذه الدروس و أوراق العمل مذاكرة الدروس السابقة  المطلوب :

Monday 
30/12/2024 

07:00 a.m  
To  

09:00 a.m 
Physics 

Ch 2 L1 :Sound                                    Ch 2 L2 :The Nature of Light 
Ch 2 L3 :Reflection and Color             Ch 2 L4 :Refraction ,Lenses and Prisms  
+Given Worksheets and Homework. 

Tuesday 
31/12/2024 

07:00 a.m  
To  

09:00 a.m 
English 

Literature: Unit 3: “Ban the Ban” Soda is a problem but…” Opinion Piece + 
“from Follow the Rabbit-Proof Fence” Nonfiction Narrative + Unseen 
passage- Study: questions in the margins, concept vocab, comprehension check 
& craft and structure questions, related skills, all ShareEdu materials- ppts and 
assignments 
Grammar: Ch. 4: “Complements” pp. 58-70  
Vocab: Part 1 lessons 12, 13, 14  

 

 
  

To: Grade (8)-Boys Section From Administration Subject Final Exam Requirements Term (1) 

الأولالمطلوب لاختᘘار الفصل الدراᢝᣒ  الصف  الثامن  م ٤٢٠٢-١١-٢٢ الموضᖔع   ᡧ  التارᗫــــخ   ᢕᣌالقسم البن 


